
Knygų skolinimas 
ir grąžinimas

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Knygų skolinimas  
ir grąžinimas

Jeigu norite iš bibliotekos

pasiimti knygų, Jums reikia:
•	 užsiregistruoti ir
•	 nusipirkti skaitytojo pažymėjimą.

Užsiregistruoti galite:
•	 informacijos ir registracijos vietoje.
Ji yra 2 aukšte.
•	 internetu.
Jeigu norite užsiregistruoti internetu,
paspauskite mėlyną nuorodą:
https://www.lnb.lt/paslaugos/
lankytojui/registracija-ir-aptarnavimas

Nusipirkti skaitytojo pažymėjimą galite

informacijos ir registracijos vietoje.

Ji yra 2 aukšte.

Kai turėsite skaitytojo pažymėjimą,

galėsite skolintis knygas

iš Vaikų ir jaunimo literatūros skyriaus.

Jeigu Jums dar nėra 16 metų,

Jūs negalėsite pats pasiimti 

skaitytojo pažymėjimo.

Tačiau pažymėjimą Jums paimti galės:
•	 tėvai,
•	 globėjai.

Jeigu Jums yra 16 metų ir daugiau,

skaitytojo pažymėjimą galite 

pasiimti pats.

Jeigu norite pasiimti arba grąžinti knygą,

tai galite padaryti ir savitarnos aparatu.

Savitarnos aparatas yra daiktas,

į kurį pats galite įdėti savo knygą. 

Taip knygą grąžinsite į biblioteką.2 puslapis iš 3
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Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Vaikų ir jaunimo literatūros departamento 

		  Aptarnavimo skyriaus darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Aurelijus Krupavičius

	 •	koordinavo Viktorija Pilibaitienė

Nacionalinė biblioteka siekia užtikrinti 

skaitymo galimybę kiekvienam. 

Lentyną su knygomis lengvai suprantama 

kalba rasite bibliotekos Laisvalaikio 

skaitykloje 2 aukšte, erdvėje priešais 

kavinę. Lentyna pažymėta simboliu:


